
 

 

 

 

Tarnów, 19 sierpnia 2024 r. 

WIM.0003.35.2024 

 

 

Pan Zbigniew Kolak 

Radny Rady Miejskiej w Tarnowie 

 

          W odpowiedzi na Pana interpelację z dnia 07.08.2024 r. (znak pisma: KRM.0003.54.2024) 

informuję, że w obecnej sytuacji kiedy wpływy z pobieranych opłat za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi  (przy obowiązującej stawce 30 zł/os.) nie pokrywają kosztów funkcjonowania systemu 

gospodarowania odpadami komunalnymi na terenie Gminy Miasta Tarnowa i wymagają pokrywania 

różnic z budżetu gminy - pomnażanie tych kosztów poprzez zwiększenie częstotliwości mycia czy 

opróżniania pojemników wydaje się nieuzasadnione.  

Nadmieniam, iż zgodnie z podjętą Uchwałą NR IV/36/2024 RADY MIEJSKIEJ W TARNOWIE z dnia 

19 czerwca 2024 r. w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi  

z dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

do pokrycia kosztów systemu gok w 2024 roku może być konieczne dołożenie z budżetu miasta nawet 

3,5 mln zł.  

          Ponadto wyjaśniam, iż z uwagi na fakt, że GMT przejęła na siebie (w ramach opłat 

ponoszonych przez mieszkańców)  obowiązki wyposażenia nieruchomości w worki lub pojemniki, 

przeznaczone do zbierania odpadów komunalnych, utrzymanie tych pojemników w odpowiednim 

stanie sanitarnym, porządkowym i technicznym - częstotliwość mycia pojemników ustalona została 

sprawiedliwie tzn. w równej ilości dla wszystkich nieruchomości na terenie miasta. Przy tak ustalonej - 

jednakowej opłacie nie ma możliwości rozróżnienia częstotliwości mycia pojemników dla wybranego 

osiedla.  
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